
Zápis z jednání Školské rady  
Základní školy Víchová nad Jizerou 
 

 

Jednání se konalo dne 17.10.2022 v Základní škole Víchová nad Jizerou od 11:30 do 12:30 hodin. 

 

Přítomní členové ŠR: Iva Mejvaldová, Pavel Tuláček, Jaromír Jirouš 

Přítomní: Eva Koldová, Zbyněk Hrubec 

 

Projednávané body: 

1) Volba předsedy Školské rady 

Po krátké diskusi byl předsedou Školské rady zvolen Jaromír Jirouš. 

 

2) Schválení Školního řádu ZŠ Víchová nad Jizerou 

Školská rada schválila jednohlasně Školní řád ZŠ Víchová na Jizerou. 

 

3) Schválení Výroční zprávy ZŠ Víchová nad Jizerou 

Školská rada schválila jednohlasně Výroční zprávu ZŠ Víchová na Jizerou. 

 

4) Nevyužité prostory bytu školníka a část podkroví v budově ZŠ Víchová nad Jizerou 

V přízemí budovy ZŠ jsou plně nevyužívané prostory původně bytu školníka, sklepů a kotelny. 
V úrovni podkroví je nevyužívaná celá severní polovina podlaží. Školská rada se zabývala 
možnostmi budoucího využití těchto prostor, v souvislosti s předpokládaným navýšením počtu 
žáků ZŠ a zároveň zvýšení komfortu užívání. Bylo diskutováno nevhodné umístění ředitelny 
stranou dění v podkroví; také výhody zřízení jídelny v budově ZŠ, za předpokladu dovážky jídla. 

V dalších krocích bude zajištěno zakreslení stávajících dispozic všech podlaží budovy, bude 
sestaven seznam podnětů a požadavků ze strany ZŠ. 

 

 

Termín dalšího jednání bude stanoven emailovou formou, předpoklad 4/2023. 

 

 

 

 



 

 

Zapsal: J.Jirouš 18.10.2022 

 

Zápis z jednání Školské rady  
Základní školy Víchová nad Jizerou 
 

 

Druhé jednání ŠR se konalo dne 18.4.2023 v Základní škole Víchová nad Jizerou od 14:30 do 16:00 
hodin. 

 

Přítomní členové ŠR: Iva Mejvaldová, Pavel Tuláček, Jaromír Jirouš 

Přítomní: Eva Koldová, Zbyněk Hrubec 

 

Projednávané body: 

1) Zápis do 1. třídy 

Zápis do 1. třídy Základní školy Víchová nad Jizerou proběhl dne 12.4. 2023. K zápisu přišlo pět 
budoucích prvňáků. 

Zároveň bylo konstatováno, že z páté třídy odchází k dalšímu vzdělávání pět žáků, celkový stav 
žáků ve škole zůstává pro příští školní rok stejný, nízký. V zájmu školy i obce je soustavnou 
dobrou prezentací činností školy přesvědčit rodiče k umístění jejich dětí do místní školy. 

 

2) Vybavení školního altánu 

Pro plné využívání nového školního altánu je stavbu třeba doplnit vyhovujícím nábytkem. 
Budou pořízeny stoly a stohovací židle. V blízkosti altánu bude zřízeno ohniště.   

 

3) Místní knihovna v základní škole 

Knihovna přechází na nový knihovnický systém a probíhá katalogizace knih. Bude zakoupena 
nová čtečka čarových kódů.  

Budou vyměněny vstupní dveře do knihovny, ty současné nesplňují potřebné tepelně 
technické požadavky. 

 

4) Keramická dílna 



Při škole nově funguje výtvarný kroužek.  Kroužek probíhá ve třídách, výrobky jsou skladovány 
v knihovně, keramická pec je umístěna v podkroví budovy. Vznikl požadavek na uzpůsobení 
vhodných prostor pro pořádání kroužku v podkroví školy. 

 

5) Dispoziční úpravy školy 

Při minulém jednání školské rady byly diskutovány možnosti využití volných prostor v objektu, 
v souvislosti s potřebami školy.  Tyto jsou shrnuty do následujících bodů. 

- Zřídit ředitelnu (sborovnu) v prostorech stávající knihovny. Místnost je tak již částečně 
využívána. Výhodou je blízkost a provozní návaznost na třídy. 

- V části prostoru bývalého bytu školníka zřídit výdejnu obědů a školní jídelnu. Odpadne tím 
nutnost přecházení žáků na obědy do budovy mateřské školy a zřízení jídelny umožní 
jednodušší organizaci odpolední družiny a doučování 

- Do části prostoru bývalého bytu školníka přesunout místní knihovnu. Knihovna bude 
přístupná samostatným vchodem, přístup k objektu bude upraven.  

- V prostoru podkroví zřídit výtvarnou dílnu – speciální učebnu. 

- V prostoru stávající ředitelny v podkroví zřídit archiv. 

 

6) Plánované akce 

- Třídní schůzky 26.4.2023 

- Exkurze do papírny Emba 

- Vícedenní školní výlet 

- Přespávání ve škole 

- Opékání buřtů na zahradě školy 

 

 

Zapsal: J.Jirouš 18.04.2023 

 


